
Verslag overleg ervaringsdeskundigen inzet armoede middelen in Corona tijd (2020) 

Datum overleg, 3 juni 2020 

Aanwezig: Linda Drent (ervaringsdeskundige), Deborah van Dijk (gespreksleider, beleidsmedewerker 

DMO), Hans Alderkamp (o.a. voorzitter Cliëntenraad gemeente Groningen), Els Bonnema (Ambtelijk 

Secretaris o.a. voor de Cliëntenraad gemeente Groningen, notulist), John Veldman (secretaris 

Cliëntenraad gemeente Groningen), Evert Dagelet (praktijkbegeleider WIJ Hoogkerk), Selimarenes .. 

(ervaringsdeskundige gebied Oost) 

1.Inleiding 

Deborah legt kort uit wat de insteek van deze vergadering is. Inzet armoede middelen in Corona tijd. 

2.Voorstelronde 

De deelnemers stellen zich kort voor. 

3.Achtergrondinformatie inzet armoede middelen 

Op 13/5 is de inzet van de armoede middelen in de Raad besproken. Afgesproken is de 

mogelijkheden te onderzoeken om armoede middelen in te zetten om de generationele armoede 

voor kinderen in deze zware periode te verlichten.  

De wethouder mevrouw Diks heeft aangegeven de behoefte te voelen om vanuit de belangengroep 

graag de ideeën ontvangen. Op 17/6 hebben de Raad en mevrouw Diks overleg. Zij brengt tijdens 

genoemd overleg de ideeën in die tijdens deze vergadering zijn ingebracht. 

Vanuit de CR is inmiddels een voorstel geschreven voor mogelijke verlichtende maatregelen in 

Coronatijd (zie bijlage). De deelnemers geven aan het voorstel te hebben ontvangen. 

4.Rondje ideeën inbrengen 

Evert: Vanuit de WIJ worden samen met bewoners activiteiten georganiseerd. Insteek saamhorigheid 

vergroten en indien nodig een beroep op elkaar doen indien dat gewenst / noodzakelijk is. 

Linda: V.w.b. de inzet van de middelen heb ik op dit moment niet een concreet idee. Wel vind ik het 

van belang dat bewoners zelf keuzes kunnen maken indien er middelen beschikbaar worden gesteld.  

Selimarenes: Meer geld zou handig zijn. Bijvoorbeeld om boodschappen te doen. Dat kan in de vorm 

van bijvoorbeeld een bon. De bon kan worden gebruikt om bijvoorbeeld bij plaatselijke boeren 

inkopen te doen.   

Hans: De CR ondersteunt de inbreng van Linda en Selimarenes. M.b.v. het maatwerkbudget kan ook 

financiële ruimte worden gecreëerd.  

Deborah: Het is dus van belang dat actie wordt ondernomen in de nabije omgeving van bewoners die 

met armoede worden geconfronteerd. De wijze waarop is, m.b.v. een bon. 

Deelnemers: Gaan akkoord met de samenvatting van Deborah. 

Els: Wellicht dat de gemeente haar accommodaties zoals zwembaden gratis open kan stellen voor de 

doelgroep.  

Evert: Inventariseren waar de belangengroep behoefte aan heeft. Door bijvoorbeeld huis aan huis 

aan te bellen. Vervolgens kunnen de ideeën door de bewoners gezamenlijk worden besproken en 



ingebracht bij de gemeente. Hierdoor maak je wederom contact tussen bewoners mogelijk en wordt 

de samenhorigheid vergroot.  

John: Dit is de methodiek die ook wordt ingezet door het opbouwwerk. Op dit moment vraagt de 

gemeente om ideeën. Bijvoorbeeld uitbreiding van de Stadjerspas mogelijkheden.  

Evert: Oplossing voor de lange termijn is voor handen voor de korte termijn is het lastig. 

Linda: Er dient onderscheid gemaakt tussen nu en straks. Nu dienen we concreet te maken wat op dit 

moment noodzakelijk is.  

Selimarenes: Activiteiten in en rond het eigen huis organiseren financieel ondersteunt met een bon. 

In Vinkhuizen worden activiteiten georganiseerd.  

Deborah: Eventuele op poppende ideeën kunnen aan mij worden gemaild en in cc aan Els. 

Evert: Per wijk een vakantieprogramma organiseren.  

John: Vakantie activiteiten worden stedelijk geregeld. Op het Suikerunie terrein worden activiteiten 

georganiseerd voor inwoners met een ruimere beurs. Zou goed zijn indien inwoners met een kleine 

beurs ook aan deze activiteiten kunnen deel nemen. Het is nog niet helder of de activiteiten die nu 

gepland zijn i.v.m. Corona door kunnen gaan.  

Het idee dat de CR heeft ingebracht t.w. bon / voucher uitgereikt aan de Stadjerspashouders (ca. 

15.000 inwoners) kan naar eigen inzicht worden ingezet. Vanuit de CR wordt aangeraden de waarde 

niet te beperken tot 10 euro. Met dit bedrag lenig je niet de acute nood. Bij voorkeur wordt de 

waarde ingezet voor een duurzame aankoop. Bijvoorbeeld bij Warenhuis Groningen. Voorwaarden 

regeling: Geen betutteling en bureaucratie verhinderen.  

Indien besloten wordt de vakantie activiteiten in de stad niet te organiseren, kan het vrijgevallen 

budget worden ingezet voor de uitbreiding van de financiën voor het noodpakket.  

Deborah: Het bovengenoemde idee bon / voucher uitreiken aan Stadjerspashouders zal ca. 8 ton 

gaan bedragen. Of het bedrag vrij gemaakt kan worden, is op dit moment niet helder. 

John: De Raad dient zich over het vrij maken van de financiën uit te spreken.  

Deborah: Om het idee een kans van slagen te bieden, is het wellicht te overwegen om financieel niet 

te hoog in te zetten. Hans: Verlichting van de acute nood is slechts mogelijk indien middelen worden 

vrijgemaakt. Een bon van bijvoorbeeld 3 euro geeft geen verlichting.  

4 van de aanwezigen ( de ervaringsdeskundigen) ondersteunen de randvoorwaarde dat de bon die 

aan de bewoners wordt gegeven, door de individuele bewoner naar eigen inzicht ingezet kan 

worden.  

4 van de aanwezigen geven te kennen dat de waarde van de bon een serieuze handreiking dient te 

zijn voor het lenigen van de nood.  

Selimarenes: Wat zijn de mogelijkheden voor kinderen van 0 – 4?  

Linda: Wat zijn de mogelijkheden voor vaders (behorend tot de belangengroep) die in de weekenden 

hun kinderen op bezoek hebben? 

Afrondend 

Algemeen hoe groot is de doelgroep? Ca. 10 % van de bevolking van de gemeente Groningen.  



Waar kan de bon voor worden ingezet: Groninger Warenhuis, gemeentelijke instellingen als 

zwembaden, maar moet ook elders besteedbaar zijn.  

Wie kunnen een steentje bijdragen: Locale bedrijven niet behorend tot de groep die het economisch 

zwaar te verduren heeft. De inwoners bepalen zelf waar de bon voor ingezet kan worden.  

John: Het blijft van belang om de inwoners te blijven attenderen op zaken die wel kunnen.  

Hans: Is het minimaloket nog actief. Deborah: Zoekt het uit en komt erop terug.  

Linda: Het is van belang dat er een toekomst met perspectief wordt geboden. Daarnaast hoop ik dat 

hetgeen we tijdens deze vergadering hebben ingebracht daadwerkelijk wordt meegenomen in het 

besluit hoe de acute nood op korte termijn wordt gelenigd.  

Deborah: Het is aan de wethouder om een keuze te maken en deze aan de Raad voor te leggen. Dat 

gebeurt op 17/6.  

Hans: De CR stuurt haar voorstel aan de Raad en het College.  

5.Afspraken 

a. De deelnemers ontvangen z.s.m. het verslag. Vervolgens geven de deelnemers per mail hun 

aanvullingen. 

b. Mochten na deze vergadering gedachten of ideeën oppoppen worden deze per mail aan Deborah 

gemaild en in cc aan Els. Deze worden door laatstgenoemde aan het verslag toegevoegd.  

c. Deborah zoekt uit of het minimaloket nog actief is en mailt het antwoord aan Hans. 

d. De CR deelt haar voorstel met de Raad en het College. 

e. De deelnemers worden op de hoogte gesteld van het besluit van de Raad.  


